
FAU Morellbakken skole, skoleåret 2020-2021 

Referat fra møte 01.06.2021 

Sted: Teams  

Referent: Tone Libråten  

Til stede:  

• Mette Meinert (8A) 

• Tone Libråten (8B) 

• Sigrid Moen (8C) 

• Mathilde B. Mjønes (8D) 

• Anne Øslebø (8E) 

• Anne Strand-Andersen (9B) 

• Thomas Horn (10A) 

• Harald Indrebø (10B) 

• Jon Storstein (10C) 

• Kirsti Manum-Fystro (10D) 

• Karen Haug Aronsen (10E) 
 

AGENDA 

• Info fra skolens ledelse ved rektor Synnøve Fidje inkludert informasjon om foreldremøter før 
sommeren 

• Status årsrapport 

• Status økonomi  

• Eventuelt 
 

Informasjon fra skolens ledelse:  

• Avtroppende rektor Synnøve Fidje orienterte FAU om at det i skrivende stund ikke er ansatt 
erstatter for henne. Det gjennomføres andregangsintervju med to kandidater denne uken 
(uke 22). Skolen har i tillegg ansatt seks personer, og Fidje påpeker at alle har bred 
fagkompetanse.  

• Morellbakken skole er ikke i skrivende stund tatt ut i streik, men det kan fortsatt skje. Skolen 
har ikke satt i gang noen ekstra tiltak for å sikre utlevering av karakterer for 10. trinn.  

• Foreldregruppen på 10. trinn har jobbet mye med å finne alternativer slik at en 
vitnemålsutdeling kan gjennomføres. Lærerne ønsker at de kan samles med klassene. 

• Det blir avslutning for 10. trinn den 17. juni, men fortsatt usikkert i hvilken form på både den 
skoledrevne delen og den foreldredrevne delen av arrangementet. Cosmopolite utgår i alle 
fall. Rektor understreker at det er skolens ansvar at 10. trinn får en verdig og fin avslutning. I 
skrivende stund venter foreldregruppen med en avgjørelse for sin del av arrangementet til 
etter 10. juni da det er ventet en oppdatering om smittevern og koronarestriksjoner.  

• Skolen ser i tillegg på hvordan timene skal fordeles på ukeplanene neste år. Som eksempel 
viste Fidje til at 8. trinn i år i løpet av én uke har hatt lange skoledager (0830 til 1530) og 
korte (1010-0305), og at skolen vil unngå dette neste år. Skolen vil også redusere antall 
delingstimer.  
 
 



 

• Foreldremøter før sommeren 
FAU ble i vår blitt forsikret om at det blir foreldremøter for alle trinn som planlagt etter påske. På 

forrige FAU-møte i mai orienterte assisterende rektor Marit Jensen om at to av fire møter med 

foreldre og foresatte før sommeren var planlagt: 7. juni for nåværende 7. trinn på Disen og Grefsen 

skoler, og 9. juni for nåværende 9. trinn med innbakt Berlin-møte. Det var da ikke avklart dato for 

nåværende 8. og 10. trinn, og det er spesielt 8. trinn som er mest kritisk.  

På FAU-møtet nå i juni orienterte Synnøve Fidje om at det fortsatt ikke var avsatt datoer for 

foreldremøter for 8. og 10. trinn fordi smittevernreglene tilsier at møtene ikke kan skje fysisk siden 

skolen ikke har store nok møterom. Lærerne selv ønsker seg klassevise foreldremøter. Det eneste 

møtet som var planlagt, er et møte om Hudøy-turen for klassekontakter og FAU-representanter den 

10. juni fysisk på skolen.  

FAU understrekte tydelig overfor Fidje et sterkt behov for at alle foreldre og foresatte får informasjon 

fra skolen før sommerferien selv om det må bli digitale møter. Foreldremøtene er en viktig arena for 

å bygge godt samarbeid mellom foreldre, lærere og skolens ledelse, og dette er spesielt viktig nå som 

vi ikke har hatt de vanlige kontaktpunktene.  

Etter FAU-møtet ble det avklart at det blir foreldremøte for hele 8. trinn på Teams likevel, men det er 

ikke avklart om det i tillegg blir klassevise møter. Møtet for 8. trinn blir 10. juni på Teams, og 

erstatter det opprinnelige møtet som kun var ment for klassekontakter og FAU-representanter. 

Agendaen på møtet blir: diverse informasjon fra skolen, informasjon fra Hudøy-komiteen og 

FAU. Lenke til møtet blir sendt ut senere.  

 

Status årsrapport:  

Det gjenstår fortsatt noe, men snart ferdig.   

Status økonomi:  

FAU har en god og ordnet økonomi. FAUs inntekter fordeles direkte til det klassetrinn som har skaffet 

inntekten i forbindelse med dugnadsarbeid. FAU som sådan har ingen inntekter. FAU har en konto 

der klasser og trinn har overført eventuelle overskudd fra sine aktiviteter. Dette er frivillig. Kontoen 

brukes til utgifter som FAU eller FAUs styre gir godkjennelse til. På denne kontoen står det nå 48 501 

kroner. 

Eventuelt:  

• Vemork-turen for klasse 10C ble dessverre avlyst. Det prøves på en tur til Oscarsborg 
istedenfor.  

• Samarbeidsutvalget for skolene i Nordre Aker (SUSNA) trenger en ny representant fra 
Morellbakken skole siden den nåværende representanten er valgt inn i styret.  

• Nytt FAU-styre neste år: Dette velges på første FAU-møte neste skoleår. Nåværende FAU-
leder Kirsti Manum-Fystro trer ut av FAU, men tar likevel ansvar for å kalle inn til det første 
FAU-møtet etter sommeren.  

• Og i tillegg - Natteravn-møtet for 8. trinn 3. juni ble arrangert som planlagt.  
 

Takk for dette skoleåret!  


